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ACTA PLE NUM. 14/91 
 
 
SESSIO EXTRAORDINARIA CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT PLE, EN 
PRIMERA CONVOCATORIA, EL DIA 16 D'OCTUBRE DE 1991.  
 
 A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són les vint hores del dia 
setze d'octubre de mil nou-cents noranta-u, es reuneixen a la Sala de Sessions 
d'aquest Ajuntament, prèvia convocatòria en regla, els membres integrants de 
l'Ajuntament Ple que a continuació es relacionen, en sessió extraordinària i 
primera convocatòria, sota la Presidència del senyor Alcalde, i assistits per mi, 
la Secretària General. 
 
 
ASSISTENTS 
 
 
Alcalde 
 
Sr.  José Montilla Aguilera 
 
 
Primer Tinent d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Martínez Flor 
 
 
Tinents d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Balmón Arévalo 
Sr.  Joaquín Guallar Cánovas  
Sr.  Vicenç Badenes i Teixidó 
 
 
Regidors 
 
Sr.  Ramón Blanco i Lorenzo  
Sr.  Antonio Bouso Varela  
Sra. Adelina Cobos Caballero  
Sr.  Jordi Cuesta i Grande  
Sr.  Juan Antonio García Díaz  
Sra. Cristina Gasull i Martínez  
Sr.  Ricardo Gil Nuñez 
Sr.  Ciriaco Hidalgo Salgado 
Sra. Judith Ibáñez Vives  
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Sra. Assumpta Lecha i Millet  
Sr.  Lorenzo Luna Rodríguez  
Sr.  Perfecto Madrid Olmos  
Sr.  José Luis Morlanes Galindo  
Sr.  Josep Nogué i Felip 
Sra. Yolanda Piedra i Mañes  
Sr.  Antoni Recort i García  
Sr.  Amador Rosas Outes 
 
 
Secretària General 
 
Sra. Carmen Alonso Higuera 
 
 
Interventor 
 
Sr.  Guillem Cansado i Tarrès 
 
 
Excusen la seva absència 
 
Sr.  Miquel Martí i Solé  
Sr.  Carles Navales i Turmos  
Sr.  Frederic Prieto i Caballé 
 
 
 
 Per l'Alcaldia-Presidència es declara oberta la sessió, i es passa a 
despatxar els assumptes que figuren a l'Ordre del Dia i que són els següents: 
 
 
 
 PROPOSTA DE SECRETARIA 
 
 
 1.-  Lectura i aprovació de l'acta núm. 13/91, corresponent a la 
sessió ordinària del dia 25 de setembre d'enguany. 
 
 Per Secretaria es dóna lectura a l'acta número 13/91, corresponent 
a la sessió ordinària del dia 25 de setembre de 1991. 
 
 Tot seguit, pren la paraula el senyor Antoni Recort i Garcia, Regidor 
del Grup Municipal de Convergència i Unió, per manifestar que a la pàgina 27, 
paràgraf 5è, de l'acta, existeix un error de transcripció de la seva intervenció, 
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ja que es va substituir el terme interpretació pel d'intervenció. 
 
 Tot seguit es somet a votació, essent aprovada per unanimitat dels 
assistents, amb l'esmena de referència, restant redactat, per tant el paràgraf 
5è de la pàgina 27 en els següents termes: 
 
 "...Acte seguit pren la paraula el Regidor del Grup Municipal de CIU, 
senyor Antoni Recort i García, per assenyalar que no està d'acord amb el 
manifestat pel portaveu del Grup Municipal del PSC, senyor Antonio Balmón 
Arévalo, sobre la interpretació de les lleis, perquè la lletra reflecteix, a vegades 
sense èxit, l'esperit amb què ha estat dictada...". 
 
 
 
 PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA DE 
PLANIFICACIO, ECONOMIA I HISENDA 
 
 
 2.- Aprovació inicial de la modificació de les Ordenances Fiscals 
i preus públics que regiran a l'exercici de 1992. 
 
 Es llegeixen els dictamens de la Comissió Informativa de 
Planificació, Economia i Hisenda, que textualment diuen: 
 
 1.- "El President de la Comissió Informativa de Planificació, 
Economia i Hisenda sotmet a la consideració del Ple de la Corporació, el 
projecte de fixació, establiment, modificació i ordenació dels preus públics que 
han de regir durant l'exercici de 1992, i amb aquest objecte exposa: 
 
 Per adaptar la percepció dels recursos municipals a la norma 
dimanant de la Llei 39/88, aquesta Tinença d'Alcaldia, formula una proposta 
relativa a l'establiment i modificació de preus públics, reajustar les seves 
tarifes i ordenances i articles reguladors. 
 
 Cal observar que, en la proposta de referència els preus públics que 
es pretén d'exigir tenen el caràcter de contraprestacions pecuniàries i 
reuneixen així mateix els requisits a què al.ludeix l'article 41 de la Llei 
39/1988 abans esmentada. 
 
 Donant compliment al que preveu l'article 26.2 de la Llei 8/1989, de 
13 d'abril, de Taxes i Preus Públics, d'aplicació supletòria en aquesta materia 
a les hisendes locals, segons la disposició adicional 7a. del mateix text, 
s'adjunta a la proposta de fixació de preus públics la preceptiva memòria 
econòmica-financera que justifica els imports proposats, el grau d'abast 
financer que assoleixen i les utilitats que se'n poden derivar de l'exercici de les 
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activitats i la prestació dels serveis o els valors de mercat adoptats com a 
referència. 
 
 Per tot això, i d'acord amb el que disposa l'article 49 de la Llei 
7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases de Règim Local, el President de 
la Comissió Informativa de Planificació, Economia i Hisenda proposa al Ple 
l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Aprovar inicialmente la fixació dels elements necessaris per 
a la determinació de les quotes tributaries i les modificacions de les ordenancs 
fiscals reguladores dels preus públics que s'adjunten a l'annex. 
 
 Segon.-  Exposar al públic els acords precedents al tauló d'Edictes 
de l'Ajuntament, durant trenta dies comptats a partir del següent al de la 
publicació del corresponent anunci en el "BUTLLETI OFICIAL DE LA 
PROVINCIA", i també en un diari de gran difusió de la provincia. 
 
 En aquest termini els interessats podran examinar l'expedient i 
presentar-hi les reclamacions que creguin oportunes. Transcorregut el període 
indicat sense haver-ne formulat cap, els acords adoptats restaran aprovats 
definitivament. 
 
 Tercer.- En cas de no haver-se produït reclamacions, publicar al 
"BUTLLETI OFICIAL DE LA PROVINCIA", els acords elevats a definitius i el text 
íntegre de les ordenances fiscals aprovades, les quals entraran en vigor el dia 
1r. de gener de 1992, i regiran mentre no se n'acordarà la modificació o 
derogació. 
 
 2.- El President de la Comissió Informativa de Planificació, 
Economia i Hisenda sotmet a la consideració del Ple de la Corporació, el 
projecte de fixació, establiment i ordenació de tributs que han de regir durant 
l'exercici de 1992, i amb aquest objecte exposa: 
 
 Per imperatiu legal, cal adaptar els tributs locals a allò que disposa 
la Llei 39/1988, de 28 de desembre, reguladora de les hisendes locals, a fi que 
el 1r. de gener de 1992, aquest Ajuntament pugui exigir tributs d'acord amb el 
que preveuen els Articles 15, 16, 17, 18 i 19 de l'esmentada Llei. 
 
 De l'estudi elaborat amb aquest efecte sobre el sistema tributari 
establert per l'esmentada Llei, una vegada evaluat el probable rendiment dels 
impostos obligatoris i els voluntaris que cal implantar i les taxes que cal 
establir per la prestació de serveis o activitats, se'n segueix que, per anivellar 
la previsió d'ingressos i despeses del pressupost de l'exercici de 1992, es 



5 

proposa l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Aprovar inicialment les modificacions de la Ordenança 
Fiscal General, per adequar-la al Reglament General de Recaptació, d'obligat 
compliment. 
 
 Segon.- Aprovar inicialment la fixació dels elements necessaris per a 
la determinació de les quotes tributàries i les modificacions de les respectives 
Ordenances Fiscals, reguladores dels Imposts Obligatoris i Voluntaris. 
 
 Tercer.- Exposar al públic els acords precedents al tauló d'Edictes 
de l'Ajuntament, durant trenta dies comptats a partir del següent al de la 
publicació del corresponent anunci en el "BUTLLETI OFICIAL DE LA 
PROVINCIA", i també en un diari de gran difusió de la provincia. 
 
 En aquest termini els interessats podran examinar l'expedient i 
presentar-hi les reclamacions que creguin oportunes. Trancorregut el període 
indicat sense haver-ne formulat cap, els acords adoptats restaran aprovats 
definitivament. 
 
 Quart.-  En cas de no haver-se produït reclamacions, publicar al 
"BUTLLETI OFICIAL DE LA PROVINCIA", els acords elevats a definitius i els 
text íntegre de les ordenances fiscals aprovades, les quals entraran en vigor el 
dia 1r. de gener de 1992, i regiran mentre no se n'acordà la modificació o 
derogació." 
 
 
 Seguidament pren la paraula el President-Delegat de la Comissió 
Informativa de l'Area de Planificació, Economia i Hisenda, senyor Joaquín 
Guallar Cánovas, qui, després de manifestar que s'han realitzat tres 
Comissions Informatives per parlar de les Ordenances Fiscals, procedeix a 
donar una detallada informació de la proposta de modificació de les 
Ordenances Fiscals i preus públics pel proper exercici económic, que, en 
termes generals, suposa un increment d'un sis per cent, possible increment de 
l'Index de Preus al Consum (IPC) pel proper any, a excepció de l'Impost sobre 
vehicles, que, malgrat que creix un vuit per cent, continua sent inferior a la 
quantia del mateix a Municipis de l'entorn. 
 
 Així mateix, el senyor Joaquín Guallar Canóvas, President-Delegat 
de la Comissió Informativa de l'Area de Planificació, Economia i Hisenda, 
assenyala que aquesta proposta és el resultat d'una estreta col.laboració entre 
l'equip de govern i l'oposició, a la vegada que recorda, que les modificacions 
més importants, estan constituïdes per la revisió que es realitza de la 
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Ordenança General i per l'entrada en vigor de l'Impost d'Activitats 
Econòmiques, que suposa una revisió de les categories fiscals dels carrers, i 
una veritable incògnita davant la manca d'informació que disposa 
l'Ajuntament. 
 
 A continuació pren la paraula el senyor Josep Nogué i Felip Regidor 
del Grup Municipal d'Iniciativa per Catalunya, per manifestar d'una part, que 
el fet que s'hagi col.laborat amb l'oposició, es d'alló més lògic i, per altre 
banda, per a assenyalar que tot i que la proposta que es realitza podria esser 
raonable en funció de l'increment que es proposa, l'absoluta manca 
d'informació, tocant els efectes de la implantació de l'Impost d'Activitats 
Económiques, com ja va assenyalar en la Comissió Informativa, fan que el vot 
del seu Grup sigui en contra d'aquesta aprovació inicial, donada la manca de 
seriositat que suposa portar al Ple la proposta en aquestes condicions, doncs 
tot i que l'Ajuntament de Cornellà de LLobregat no és responsable d'allò, té 
d'arbitrar les mesures necessaries per a fer arribar la seva queixa a qui 
pertoqui. 
 
 Tot això unit al fet que continuï sense discutir-se, amb caràcter 
previ, la qualitat o millora dels serveis que es gravan amb els tributs, és el que 
porta al seu Grup, a aquesta decisió de vot. 
 
 Tot seguit pren la paraula el senyor Antoni Recort i García, Regidor 
del Grup Municipal de Convergència i Unió, qui després d'assumir moltes de 
les afirmacions formulades pel senyor Josep Nogué i Felip, assenyala que el 
seu Grup votarà en contra pels següents motius: 
 
 
 a) Perquè l'increment del sis per cent que es proposa, a la pràctica 
resulta superior en molts casos, com a conseqüència de la repercusió que 
tindrà l'Impost d'Activitats Econòmiques. 
 
b) Perquè en relació amb l'Impost de Vehicles, es busca sempre una 
equiparació amb els Municipis de l'entorn a l'alça i mai a la baixa, la qual cosa 
no es fa amb l'Impost sobre Béns Immobles. 
 
 Per aquests motius, segueix manifestant el senyor Antoni Recort i 
Garcia, i en la mesura que el més afectat com sempre és el consumidor, ja que 
no té a ningú a qui repercutir, el seu Grup votarà en contra d'aquesta 
aprovació inicial, a expenses de les correccions que es realitzin amb motiu de 
l'aprovació definitiva, recordant que s'ha d'enviar una carta al Ministeri, 
sol.licitant informació sobre l'Impost d'Activitats Econòmiques. 
 
 Per últim, dintre del torn d'intervencions dels Grups de l'oposició, 
pren la paraula el senyor Amador Rosas Outes, Portaveu del Grup Municipal 
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del Partit Popular, per assenyalar que tot i que el percentatge d'increment de 
la pressió fiscal sembla lògic, ha de realitzar una sèrie de matissasions: 
 
 a) Que en relació amb les Escoles Bressols, el resultat del increment 
implica que l'Ajuntament també tingui d'augmentar la subvenció amb la qual 
la dota. 
 
 b) Que l'impacte de l'Impost d'Activitats Econòmiques és una 
incògnita, donat que l'Estat no sap aproximadament el seu resultat, el que fa 
que el seu Grup voti en contra. 
 
 c) Que  encara que l'Impost sobre Béns Immobles s'incrementi amb 
un sis per cent aproximadament, aquest increment no és real, ja que 
paral.lelament s'augmenten els valors dels immobles, el que ha de portar a un 
altre increment del sis per cent, motiu pel qual el senyor Amador Rosas Outes 
assenyala que el tipus de gravamen hauria d'esser fix, donat que tots els anys 
s'incrementa la base imponible, per la qual cosa fòra més just, sempre que 
aquesta base s'incrementés en funció de l'Index de Preus al Consum (IPC). 
 
 d) Pel que fa referència als quioscs a la via pública, el senyor 
Amador Rosas Outes, assenyala la necessitat de trobar un criteri igual per tots 
els tipus de quioscs de caràcter permanent, per a evitar injustícies, ja que els 
de premsa, també venen altres productes i paguen menys que altres. 
 
 e) Per últim i pel que fa referència a les sancions, el senyor Amador 
Rosas Outes, assenyala la necessitat de suavitzar l'import quan es tracti 
d'errors comesos pel contribuenten l'aportació de dades, dels quals no es 
desprengui ànim defraudatori. 
 
 A continuació pren novament la paraula el senyor Joaquín Guallar 
Cánovas, President-Delegat de la Comissió Informativa de Planificació, 
Economia i Hisenda, per, en relació amb la intervenció del portaveu del Grup 
Municipal del Partit Popular, assenyalar que el règim sancionador està 
establert pel Reglament General de Recaptació, el qual és d'obligat 
acompliment, sense que es puguin rebaixar les multes. Pel que fa referència al 
doble increment que s'opera, segons el senyor Amador Rosas Outes, en 
l'Impost sobre Béns Inmobles, el senyor Joaquín Guallar Cánovas, explica 
detalladament el procés que, al seu judici, no implica de cap manera un 
increment del dotze per cent. 
 
 Pel que fa referència a la intervenció del Regidor de Grup Municipal 
de Convergència i Unió, senyor Antoni Recort i García, relativa a l'Impost sobre 
Activitats Económiques, el senyor Joaquín Guallar Cánovas recorda que a la 
Comissió Informativa es va acordar elaborar una moció de queixa al Ministeri 
per la manca d'informació al voltant del mateix, i aquesta, es realitzarà al 
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finalitzar el corresponent període d'exposició pública. 
 
 Per últim i pel que fa referència a la intervenció del Regidor del 
Grup Municipal d'Iniciativa per Catalunya senyor Josep Nogué i Felip, 
relacionada amb la manca de serietat que implica portar al Ple aquest acord, 
quan no es disposa d'informació sobre l'Impost d'Activitats Económiques, el 
senyor Joaquín Guallar Cánovas, informa que es va adoptar aquesta decisió, 
després d'asistir a una reunió de diferents Ajuntaments, a la qual tots es van 
pronunciar en aquest sentit, sense perjudici de la qual cosa el senyor Joaquín 
Guallar Cánovas es compromet a portar exemples d'aplicació a la propera 
Comissió Informativa. 
 
 Per últim pren la paraula el senyor Alcalde, per, en relació a la 
intervenció del Regidor del Grup Municipal d'Iniciativa per Catalunya senyor 
Josep Nogué i Felip, tocant a la necessitat de discutir prèviament l'eficàcia dels 
serveis, assenyalar que salvat de les taxes, que són una minoria, això no és 
necessari, allò sense perjudici de que li consta, que en el tema de recollida 
d'escombraries, que és la més important, a l'última Comissió Informativa es va 
informar sobre alguns projectes de millora. 
 
 Sense perjudici d'això posa de manifest el senyor Alcalde, que tot i 
que la gran majoria d'obligacions tributàries no tenen caràcter finalista, 
potser, el moment més lògic per a discutir la qualitat dels serveis, sigui en el 
moment de la discusió dels pressupostos anuals. 
 
 Pel que fa referència a la petició del Regidor del Grup Municipal de 
Convergència i Unió, senyor Antoni Recort i García, de que s'equipari l'Impost 
de Béns Immobles a altres Municipis, l'Alcalde contesta que ja li agradaria a 
l'equip de govern tenir el mateix rendiment immobiliàri que, per exemple té, 
Esplugues de Llobregat. 
 
 Per últim i pel que fa referència a la suggerència del Portaveu del 
Grup Municipal del Partit Popular, senyor Amador Rosas Outes, tocant a la 
manera de gravar els immobles a efectes de l'impost, en el sentit que es revisi 
la base imponible, però que el tipus sigui fix, l'Alcalde recorda que encara que, 
estaria bé, la llei diu el contrari i l'Ajuntament no té cap competència per a 
valorar cadastralment els immobles. 
 
 Darrera d'això, es sotmet la proposta a votació, essent aprovada per 
majoria absoluta, amb el vot en contra dels Regidors d'Iniciativa per 
Catalunya, senyora Assumpta Lecha i Millet, senyor Josep Nogué i Felip i 
senyora Adelina Cobos Caballero; del Grup Municipal de Convergència i Unió, 
senyor Antoni Recort i García, senyora Yolanda Piedra i Mañès i senyor Ramón 
Blanco i Lorenzo; i del Grup Municipal del Partit Popular senyor Amador 
Rosas Outes. 
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 3.- Aprovació inicial de la modificació de crèdit mitjançant 
transferència de crèdits. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Planificació, 
Economia i Hisenda, que textualment diu: 
 
 
 "Vistes les peticions de les Areas de Governació i Règim Interior. 
Urbanisme i Serveis. Sanitat i Serveis Socials. Alcaldia. Premsa i Hisenda i 
Economia, de modificació de crèdit mitjançant transferència de crèdits. 
 
 Atès el que estableixen els art. 160 i 161 de la Llei 39/1988, 
Reguladora de les Hisendes Locals i els art. 40 i 41 del R.D. 500/1990 , de 20 
d'abril. 
 
 Vist l'informe favorable de l'Interventor General i vist el Dictamen de 
la Comissió de Planificació, Hisenda i Economia. 
 
 El Ponent de la Comissió de Planificació, Hisenda i Economia, 
proposa al Ple l'adopció del següent: 
 

A C O R D 
 
 Primer.- Aprovar inicialment la modificació de crèdit mitjançant 
transferència de crèdits, segons el detall de l'annex que s'adjunta i el resum 
del qual per capítols és el següent: 
 
 
 Consignació Consignació 
 Capítol actual Altes Baixes final  
 
I.Personal  1.366.747.952   21.363.137  21.363.137 1.366.747.952 
II.Compres   1.096.608.271   23.886.735  19.806.437   1.100.688.569 
III.Interessos. 295.220.770  0  4.130.298  291.090.472 
IV.Tranferènciescorrents 875.280.005 1.050.000 1.000.000 875.330.005 
 
Totals  3.633.856.998 46.299.872 46.299.872 3.633.856.998 
 
 
 Segon.- Exposar al públic segons les normes sobre informació, 
reclamacions i publicitat que estableixen els art. 160.4 de la Llei 39/1988 i 
42.1 del R.D. 500/1990, de 20 d'abril. 
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 Tercer.- S'entendrà aprovat definitivament si en el termini o 
exposició pública no hi haguessin reclamacions." 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt donada pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Planificació, 
Economia i Hisenda, senyor Joaquín Guallar Cánovas, es sotmet a votació el 
dictamen, essent aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 PROPOSTA DE LA COMISSIO INFORMATIVA D'URBANISME, 
OBRES, MANTENIMENT I SERVEIS 
 
 
 4.- Aprovació inicial de la modificació del Pla Parcial "Can 
Fatjó". 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Vista la Modificació del Pla Parcial Can Fatjó, instada per l'empresa 
municipal Desembolupament Urbà de Cornellà, S.A. (EMDUCSA) en data 30 
de setembre d'enguany. 
 
 Atesos els informes emesos per l'Area d'Urbanisme i Serveis obrants 
a l'expedient. 
 
 Vistos els art. 60 i 75 del D. Legislatiu 1/90, de 12 de juliol, pel 
qual s'aprova la refosa dels textos legals vigents a Catalunya en matèria 
urbanística, la Comissió Informativa d'Urbanisme i Serveis proposa a 
l'Ajuntament Ple l'adopció del següent 
 

A C O R D 
 
 Primer.- Aprovar inicialment la Modificació del Pla Parcial "Can 
Fatjó" a l'àmbit del sector delimitat per les Carreteres de Sant Joan Despí i 
Sant Boi de Llobregat. 
 
 Segon.- Sotmetre a informació pública l'esmentada modificació, pel 
termini d'un mes, mitjançant edicte inserit en el Butlletí Oficial de la Provincia 
i un dels diaris de major difusió, sol.licitant els informes previnguts en l'article 
57 del D. Legislatiu 1/90, citat. 
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 Tercer.- Considerar aprovada provisionalment la present Modificació 
del Pla Parcial, de no formular-se al.legacions en contra en el termini establert 
a l'efecte." 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt donada pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, complementada pel 
senyor Alcalde en relació amb la finca propietat de Nubiola Vilumara, pren la 
paraula la portaveu del Grup Municipal de Convergència i Unió, senyora 
Yolanda Piedra i Mañés, per manifestar que tot i que, al seu grup li agradaria 
votar a favor de qualsevol proposta que millori el comerç de la ciutat, en 
aquest punt, o bé es retira per part de l'Alcaldia fins que disposi l'oposició de 
major informació, o bé, el seu Grup votarà en contra, ja que en preveure el Pla 
que es modifica un equipament comercial de gran superfície i de caràcter 
integrat, va sol.licitar els estudis de comerç de la ciutat que van servir de base 
per a allò i als quals s'al.ludeix a la memòria del Pla, sense que se li hagin 
facilitat, la qual cosa impedeix al seu grup pronunciar-se, sense conèixer els 
resultats que per al comerç poguessin derivar-se de la implantació d'aquest 
gran equipament comercial. 
 
 Per últim, pren la paraula el senyor Alcalde, qui després de 
lamentar la circumstància exposada per la senyora Yolanda Piedra i Mañés, 
manifesta que donarà instruccions perquè es remetin els informes esmentats, 
esperant que a la vista dels mateixos, el vot del Grup Municipal de 
Convergència i Unió, sigui favorable en el moment de l'aprovació provisional. 
 
 Desprès es sotmet a votació el dictamen, essent aprovat per majoria 
absoluta, amb el vot en contra dels regidors del Grup Municipal de 
Convergència i Unió, senyora Yolanda Piedra i Mañés, senyor Antoni Recort i 
García i senyor  Ramón Blanco i Lorenzo. 
 
 
 

MOCIONS DE L'ALCALDIA-PRESIDENCIA 
 
 
 5.- Modificació del text del conveni subscrit amb la Direcció 
General de Transports de la Generalitat de Catalunya sobre financiació de 
les obres de reparació dels desperfectes ocasionats a diferents edificis, 
per la circulació subterrània del Ferrocarril Metropolità de Barcelona. 
 
 Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència, que textualment diu: 
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 "L'Ajuntament, mitjançant acord plenari adoptat en sessió 
celebrada el dia 30 de gener d'enguany, va acordar subscriure un Conveni de 
col.laboració amb la Direcció General de Transports del Departament de 
Política Territorial i Obres Públiques de la Generalitat de Catalunya, per a la 
finançació de les obres de reparació dels desperfectes ocasionats per les 
vibracions originades a causa de la circulació subterrània del Ferrocarril 
Metropolità de Barcelona, en diversos edificis i habitatges pertanyents als 
barris de Sant Ildefons i de la Gavarra d'aquesta Ciutat, aprovant 
simultàniament la Minuta del corresponent Conveni. 
 
 Atès que, amb posterioritat l'esmentada Direcció General de 
Transports ha proposat a aquest Ajuntament un nou text de Conveni, en el 
que s'inclouen modificacions puntuals al seu redactat que no afecten de cap 
manera a les previsions econòmiques contingudes en el primer esborrany. 
 
 Atès que, com les esmentades modificacions no alteraven 
substancialment les previsions i els motius que van donar lloc al primer 
esborrany, limitant-se a efectuar matitzacions en el seu redactat, s'ha procedit 
a la seva subscripció per part d'aquesta Alcaldia, a expenses de la seva 
ratificació pel Ple de l'Ajuntament. 
 
 Per tot aixó aquesta Alcaldia proposa al Ple l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Ratificar la subscripció efectuada per l'Alcaldia, d'un 
conveni de col.laboració amb la Direcció General de Transports del 
Departament de Política Territorial i Obres Públiques de la Generalitat de 
Catalunya per a la finançació de les obres de reparació dels desperfectes 
ocasionats per les vibracions originades a causa de la circulació subterrània 
del Ferrocarril Metropolità de Barcelona en diversos edificis i habitatges 
pertanyents als barris de Sant Ildefons i la Gavarra d'aquesta Ciutat, donant 
el vist-i-plau al nou redactat del conveni proposat per la Generalitat. 
 
 Segon.- Deixar sense efecte la Minuta de Conveni aprovada per 
aquest Ajuntament en sessió plenaria celebrada el dia 30 de gener d'enguany 
a que anteriorment s'ha fet referència." 
 
 
 
 Després d'una explicació del contigut de la Moció donada pel senyor 
Alcalde, es sotmet a votació essent aprovada per unanimitat dels assistents. 
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 6.- Rectificació d'errors de l'acord plenari adoptat el dia 26-9-90 
d'enguany, relatiu a l'aportació en propietat a l'Empresa Municipal de 
Promoció Econòmica de Cornellà (PRECSA) d'una finca propietat 
Municipal. 
 
 Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència, que textualment diu: 
 
 
 "El Ple d'aquest Ajuntament en sessió celebrada el 26 de setembre 
de 1990 va acordar a la vista de la valoració pericial efectuada per agent de la 
propietat inmobiliària, de l'edifici de propietat Municipal denominada "Escola 
Taller de Can Mercader", aceptar la mateixa i formalitzar l'aportació directa en 
propietat de l'edifici, a l'empresa Municipal de Promoció Econòmica de 
Cornellà, (PRECSA) procedint a continuació a fer una descripció de la finca 
que havia de ser objecte d'aportació. 
 
 No obstant i al procedir a l'esmentada descripció es va cometre error 
segons consta en informe emès el 11 d'octubre d'enguany pel Cap de l'Area 
d'Urbanisme i Serveis, per la qual cosa s'ha de procedir a la seva rectificació. 
 
 Es per aquest motiu i de conformitat amb allò que disposa l'article 
111 de la Ley de Procedimiento Administrativo, pel que es proposa al Ple de 
l'Ajuntament l'adopció del següent 
 

A C O R D 
 
 Rectificar l'apartat segon, paràgraf segon de l'acord adoptat en 
sessió plenària celebrada el 26 de setembre de 1990 relatiu a l'aportació 
directa en propietat a favor de l'Empresa Municipal de Promoció Econòmica de 
Cornellà, (PRECSA) de l'edifici denominat "Escola Taller de Can Mercader" en 
quant a la descripció de la finca aportada, havent de restar redactada com 
segueix: 
 
 "La finca objecte d'aportació segregada de l'agrupació de les finques 
a que anteriorment s'ha fet referència, té la descripció següent: 
 
 Edifici rectangular de planta baixa i quatre plantes, voltejat de sòl 
de domini públic i de superfície construida en total 3716 m2.: Consta la planta 
baixa d'una part tancada de superfície construida 200 m2. i d'una part 
destinada a porxos de 510 m2. de superficie construida; cadascuna de les tres 
plantes primera segona i tercera tenen 759 m2. de superficie construida i 
l'última planta coberta la té de 729 m2. en total, dels que 537 m2. 
corresponen a la part coberta tancada i 192 m2. a terrasses". 
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 Després d'una explicació del contingut de la Moció donada pel 
senyor Alcalde, es sotmet a votació essent aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
 
 
 I no havent-hi més assumptes a tractar, s'aixeca la sessió a 
indicació de la Presidència, quan són les vint-i-una hores, signant la present 
acta l'Alcalde-President, juntament amb mi, la Secretària General, que ho 
certifico. 
 
 


